
 

家長通告第 2223_229 號 

 

明愛屯門馬登基金中學  

2022-2023 年度  家長通告  

 

敬啟者：  

中四級 (2023-24年度) 選科 (第二階段) 

  本校早前已進行高中選科簡介會及選修科意願調查(第一階段)。現請 台端考慮 貴子

弟的學習能力、學業成績及興趣等因素，指導 貴子弟選擇香港中學文憑試新高中課程

(HKDSE)選修科目。 

 

香港中學文憑試新高中課程(HKDSE) 

 

  除核心科目(中國語文、英國語文、數學及公民與社會發展科 )外，本校下學年度

(2023-2024)中四級學生須修讀「創科學習」科及 2 科甲類選修科目。所有選修科目，除中國

歷史外，均以英文作授課語言。 

 

  就兩個選修科，經過第一階段的選科，校方根據整體學生選修意願的趨勢，以教育局「學

生選科程式」編排最能配合最多學生意願之選修科目組合，學生須在 I 及 II 組各選一科修

讀。 

******************************************************************************** 

在填寫中四選科表(第二階段)時，請留意下列四點： 

1. 選修科目均設劃一的最高選修名額，如選修人數超出該科的最高選修名額，則按選修學

生的成績優次順序排列，未能編配的學生，則編入其第二志願的選修科，如此類推。 

2. 選修科目均設劃一的最低選修人數，如該選修科目的選修人數未達最低要求，校方可取

消開設該科，而選該科為第一志願的學生，則編入其第二志願的選修科，如此類推。 

3. 本校同時接受學生申請在高中年級的校內考試及統一測驗中以中文應考非語文科目。家

長應先衡量所選的語言是否對子女的整體學習有所裨益及對科目成績的影響性。校方將

考慮學生整體表現及語文能力作審批。 

4. 審慎填寫選修表，表格一經遞交不得修改，而所有轉組申請在開學後均不會受理。 

 

請於 6 月 21 日(星期三)或以前將選科表交回班主任。如有查詢，歡迎致電 24610304 與

朱婉儀副校長聯絡。 

 

此致  

 

貴家長  

 

 校長                 謹啟  

          袁國明  

二零二三年六月七日   
 



 

Parents Notice No.: 2223_229 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2022-2023 Parents Notice 

 

7 June 2023 

Dear Parents/Guardians of S.3 students, 

 

Selection of S.4 (2023/2024) Subjects (2nd Stage) 

Our school carried out the Briefing Session and Survey on the Selection of S.4 Subjects (1st 

stage) previously. You are strongly advised to seriously consider your child’s learning ability and 

interests, and provide guidance to him/her in choosing the elective subjects for the Hong Kong 

Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE). 

 

Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) 

  Apart from the four core subjects (Chinese Language, English Language, Mathematics, & 

Citizenship and Social Development), each S.4 student (2023-2024 School Year) must take 

‘Innovation & Technology’ and two (Category A) elective subjects in the senior secondary 

curriculum. English will be the medium of instruction for all elective subjects (except Chinese 

History).  

With regard to the two elective subjects, the first stage of the subject selection process has 

been completed. Based on the information collected in the first stage, a software programme named 

‘Student Option Programme (SOP)’ suggested by the EDB was used for subject groupings (Groups 

I and II) so as to maximise the satisfaction rate of students’ choices. Each student has to choose one 

elective subject from each group. 

******************************************************************************** 

The ‘Selection of S.4 Subjects Form (2nd Stage)’ (‘the Form’) is enclosed herewith. Before you 

complete the Form, please note the following four points: 

1. Each elective subject has a limited number of places. If the number of students choosing a 

particular subject exceeds the quota of that subject, students with better academic results will 

have a higher priority in being allocated their most preferred subjects. Unsuccessful students 

will be allocated their second preference. This rule applies to all subjects listed on the Form. 

2. There is a requirement for a minimum number of enrolments in each subject. If the number of 

students for a subject does not reach the minimum requirement, that subject will be deleted from 

the list. This means that subject will not be offered in the next school year. If a student has 

chosen that cancelled subject as his/her first preference, then the second preference will be 

allocated to him/her. This rule applies to all subjects listed on the Form. 

3. Students are required to indicate the choice of language (Chinese or English) for examination. 

The school will have the final decision after considering students’ language proficiency and 

overall performance.  

4. Complete the Form carefully. STUDENTS can NEITHER change their elective preference 

after submitting the Form NOR change their elective subjects after the commencement of 

the coming school year.  

Please return the completed form to the class teacher on or before 21 June (Wednesday). For 

enquiries, you are welcome to contact Ms. Chu Yuen Yee, the Vice Principal, at 2461 0304. 

 

Yours faithfully,     

____________________________ 

Mr. Yuen Kwok Ming 

Principal 



家長通告第 2223_229號_附件 

明愛屯門馬登基金中學 

2022-2023 年度 

中四級 (2023-24年度) 選科表 (第二階段) 

 

香港中學文憑試新高中課程 (HKDSE) 

經過本人和小兒 / 小女商量及考慮他 / 她的能力及興趣後，所選的非語文科目之應考語言及選修科

目，選擇如下1： 

第一部份: 中四 (2023-2024年度) 高中(甲類)核心科目及必修科 

科目 應考語言  

(*請於每科適當位置加上“”號。) 

數學 中文  英文  

公民與社會發展科 中文  英文  

「創科學習」科# 

中文  英文  

    

#如有意於香港中學文憑試應考選修科 ---「資訊及通訊科技」，

請於適當位置加上 “” 號。  

有意應考  暫未有意應考  

 

第二部份: 中四 (2023-2024年度) 高中(甲類)選修科  

I 組 II 組 

科目 

次序 2 

(「1」至「4」 

必須全部填

寫。) 

 

應考語言  

(*請於每科適當位置

加上“”號。) 
科目 

次序 2 

(「1」至「3」 

必須全部填

寫。) 

應考語言  

(*請於每科適當位置

加上“”號。) 

 

中文 

 

英文 

 

中文 

 

英文 

生物 
   

 

企業、會計與

財務概論 

 
 

 

中國歷史 
 

  化學 
 

 
 

物理 
  

 視覺藝術 
 

 
 

旅遊與 

款待 

  
  

 
 

 

 

備註： 

1. 學生的選科結果將於 7 月 8 日 (星期六) 家長日公佈。 

2. 以數字填寫優先次序:「1」代表最期望獲編配的科目，如此類推，必須全部填寫。 

 

學生姓名： 

  

班別： 

  

學號： 

 

 

家長簽署： 

  

家長姓名： 

  

日期： 

 

 

請於 6 月 21 日 (星期三)或以前將選科表交回班主任。                                            



Parents Notice No.: 2223_229_Appendix 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2022-2023 

Selection of S.4 (2023/2024) Subjects Form (2nd Stage) 
 

Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) 

After discussing with my child and considering his/her abilities as well as interests, our preference 

is as follows1: 

Part 1: Core & Compulsory Subjects for S.4 Students of Year 2023/2024  

Subject 
Choice of Language for Exam  

 (*Please tick “” in the appropriate box for each subject.) 

Mathematics Chinese  English  

Citizenship and Social Development Chinese  English  

Innovation & Technology# 

Chinese  English  

    

#If your child plans to take the elective subject ‘Information and 

Communication Technology (ICT)’ in the HKDSE, please put a tick 

“” in the appropriate box.   

will take ICT      

in the HKDSE 
 

will not take ICT 

in the HKDSE 
 

 

Part 2: Elective Subjects for S.4 Students of Year 2023/2024  

Group I Gorup II 

Subject 

Order of 

Preference 2 

(Fill in 

numbers 

 ‘1’ to ‘4’) 

ALL boxes 

must be 

completed.  

Choice of Language 

for Exam 

(*“” in the appropriate 

box for each subject) 
Subject 

Order of 

Preference 2 

(Fill in 

numbers 

 ‘1’ to ‘3’) 

ALL boxes 

must be 

completed. 

Choice of Language 

for Exam 

(*“” in the appropriate 

box for each subject) 

 

Chinese 

  

English 

  

Chinese 

  

English 

Biology 

  

 

Business, 

Accounting and 

Financial 

Studies 

 

 

 

Chinese 

History 

 
  Chemistry 

 
 

 

Physics 
  

 Visual Arts 
 

 
 

Tourism 

and 

Hospitality 

Studies 

  

  

 

 

 

Remarks: 

1. The final allocation of subjects will be announced on 8 July (Saturday) Parents’ Day. 

2. ‘1’ means the subject that is the most preferred. ALL boxes in the table must be completed. 

 

 

Student’s Name 

 

﹕ 

  

Class 

 

﹕ 

  

Class No. 

 

﹕ 

 

Parent’s 

Signature 

 

﹕ 

  

Parent’s Name 

 

﹕ 

  

Date 

 

﹕ 

 

Please return the completed form to your class teacher on or before 21 June (Wednesday). 


